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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.7.2018 

XLVII sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 22 czerwca 2018 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie   12:30 

        zakończono o godzinie    15:05 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

               - Wojciech Rejterada 

 

Protokołowała      Inspektor Wydziału ORN UM 

                        - Małgorzata Adameit 

 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

Witał radnych przybyłych na sesję, witał Pana Burmistrza – Wacława Olszewskiego, 

Zastępcę Burmistrza – Mariusza Miłuna, Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Olecku – Pana Roberta Wiśniewskiego. 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli,  

Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Pana Witolda Jonczysa, oraz mieszkańców 

biorących udział w dzisiejszej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sesja jest nagrywana. Nie jest  

to przekaz on-line. Nagrania z sesji będą udostępniane na gminnej stronie internetowej - 

www.olecko.pl oraz na urzędowym Facebooku. Utrwalony i udostępniony w Internecie 

będzie wizerunek i głos osób znajdujących się na sali konferencyjnej podczas obrad Rady 

Miejskiej w Olecku. Prosił radnych, aby podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób 

nieobecnych na sesji. Osoba fizyczna niebędąca osobą publiczną zabierając głos wyraża 

jednocześnie zgodę na upublicznienie wizerunku i danych osobowych.  

W związku z wejściem w życie Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 

2016/679 z 27 kwietnia 2017 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz. Urz. UE.L.2016.119.1), tzw.  RODO, na podstawie art. 

13 ust. 1 i 2 poinformował, iż zasady przetwarzania danych osobowych oraz przysługujących 

prawach z tym związanych zostały podane do wiadomości publicznej w formie klauzuli 

informacyjnej, która też jest wywieszona przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Prosił również wszystkich o wypowiedzi do mikrofonu. 

 

Poinformował, iż ma zaszczyt podziękować i pogratulować prezesowi MLKS „Czarni”, 

trenerom oraz zawodnikom za osiągnięcie sukcesów w piłce nożnej. Wspólnie z Burmistrzem 

złożył gratulacje: 

 drużynie Seniorów MLKS Czarni Olecko z okazji awansu do IV Ligi Piłkarskiej 

WMZPN, 

 drużynie piłki nożnej Trampkarzy MLKS Czarni Olecko za zajęcie  

I miejsca w I Lidze Wojewódzkiej WMZPN, 

 drużynie piłki nożnej Młodzików za zajęcie III miejsca w I Lidze Wojewódzkiej 

WMZPN. 
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Prezes MLKS „Czarni” – Marek Wójcik 

oznajmił, iż zawodnicy drużyny Trampkarzy w ostatnią środę zajęli I miejsce w turnieju 

wojewódzkim „Piłkarska kadra czeka” i awansowali do finałów ogólnopolskich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do realizacji porządku obrad.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy  

16 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

3. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Analiza wyników ewaluacji dotyczącej efektywności realizacji strategicznych 

planów rozwoju gminy – referat Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady 

Miejskiej w Olecku. 

6. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski i oświadczenia 

radnych. 

7. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku, 

b) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Olecko, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i nadania jej statutu, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii 

elektroenergetycznej 110 kV, 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny 

obsługi produkcji rolnej 2”, 

f) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Olecko, 

g) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych 

zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć w szkołach podstawowych, 

przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych 

formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, 

h) określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolu 

prowadzonych przez Gminę Olecko, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego, 
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i) określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach oraz przedszkolu, 

j) przystąpienia Gminy Olecko do wspólnej realizacji projektów w ramach 

Programu Interreg V-A Litwa - Polska 2014-2020, 

k) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

9. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad. 

Zgłosił wniosek o ujęcie w punkcie 8 porządku obrad sesji: 

ppkt l) projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę 

Burmistrzowi Olecka. 

W dniu 19 maja br. weszło w życie rozporządzenie Rady Ministrów z dnia  

15 maja 2018 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych dotyczące zmiany 

wynagrodzenia zasadniczego wójtów, burmistrzów, prezydentów. Dlatego też należy ustalić 

ponownie Burmistrzowi miesięczne wynagrodzenie za pracę od 1 lipca 2018 r. 

Projekt uchwały został przesłany radnym w dniu wczorajszym. 

Zapewne czytali Państwo różne opinie organizacji samorządowych, prawników, mają też 

swoje zdanie odnośnie okoliczności wprowadzenia zmiany tych przepisów. Nie mniej jednak 

jest to przepis prawa obecnie obowiązujący i  jest zobowiązany przedłożyć Radzie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi, w konsekwencji obniżający 

dotychczasowe wynagrodzenie. Osobiście jest przeciwny takim działaniom rządu.  

Przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem wniosku głosowało  

15 radnych,  1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Wniosek uzyskał bezwzględną większość głosów i  wprowadzono do punktu 8 porządku 

obrad sesji podpunkt: 

 l) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę 

Burmistrzowi Olecka. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej, odbytej w dniu 25 maja 2018 r.  

 

Uwag do protokołu nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie treść protokołu z ostatniej sesji Rady  

Miejskiej.  

 
Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem protokołu głosowało  

16 radnych. 
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Rada jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0002.6.2018 XLVI sesji Rady Miejskiej 

odbytej w dniu 25 maja 2018 r. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.66.2018 z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie przeznaczenia 

do zbycia oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości lokalowej położonej na terenie 

Gminy Olecko. Dotyczy lokalu użytkowego o powierzchni 46,60 m
2
 przy  

ul. Kościuszki; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.67.2018 z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie składania 

oświadczenia o stanie kontroli zarządczej przez kierowników jednostek 

organizacyjnych podległych Gminie Olecko; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.68.2018 z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2017 rok Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku 

„Mazury Garbate”; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.69.2018 z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie ustalenia 

minimalnych stawek opłat za korzystanie z nieruchomości oddanych w trwały zarząd 

Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.70.2018 z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 r. za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Olecko; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.71.2018 z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.72.2018 z dnia 8 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia 

przerw w funkcjonowaniu przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.73.2018 z dnia 12 czerwca 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej i określenia zasad konkursu pn. „Mieszkajmy piękniej”; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.74.2018 z dnia 12 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany 

zarządzenia Nr ORN.0050.137.2011 z dnia 12 września 2011 r. w sprawie powołania 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.75.2018 z dnia 15 czerwca 2018 r. w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych Regulaminu Budżetu Obywatelskiego 

Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Zadania inwestycyjne zrealizowane: 

 zakończono zagospodarowanie terenu przy ul. Kolejowa 36.  Odbiór robót 

nastąpił 20 czerwca 2018 r. 

 zakończono zadanie – Zagospodarowanie plaży gminnej Szyjka w Olecku  

w ramach Budżetu Obywatelskiego. 

 

 Zadania inwestycyjne w trakcie realizacji: 

 trwa przebudowa targowiska miejskiego w Olecku; 

 trwa opracowanie projektu na budowę wielofunkcyjnego boiska przy Szkole 

Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku; 
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 trwa opracowanie dokumentacji technicznej na budowę ulicy od ul. 11 Listopada 

do ul. Produkcyjnej w Olecku; 

 trwa przebudowa boisk i bieżni przy Szkole Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II 

w Olecku; 

 w trakcie przygotowania do ogłoszenia jest IV przetarg nieograniczony  

na przebudowę placu zabaw przy Placu Wolności; 

 trwa przebudowa budynku mieszkalnego Rosochackie. Termin wykonania robót 

15 sierpnia 2018 r.; 

 trwają przygotowania do montażu pamiątkowej „Ławeczki Janusza 

Panasewicza”; 

 trwa realizacja inwestycji pn. Ochrona bioróżnorodności fauny i flory 

występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni jeziora Oleckie Wielkie. Remont 

Wiewiórczej Ścieżki potrwa do 10 września 2018 r.; 

 w ramach postępowania przetargowego na zadanie – Budowa ulic Dębowej, 

Grabowej i Kasztanowej w Olecku najkorzystniejszą ofertę złożyło konsorcjum 

firm Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe, Mirosław Dębowski z Olecka oraz 

Oleckie Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe; 

 na ukończeniu jest budowa ogrodzenia boiska w miejscowości Ślepie w ramach 

funduszu sołeckiego; 

 trwa zagospodarowanie terenu przy Placu Wolności. Wykonawcą robót jest  

Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe, Mirosław Dębowski z siedzibą w Olecku; 

 w najbliższym czasie rozpocznie się przebudowa drogi w Zielonówku. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyło Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe, 

Mirosław Dębowski z siedzibą w Olecku; 

 trwa zagospodarowanie terenu rekreacyjnego wraz z domkiem modułowym  

w Kijewie w ramach funduszu sołeckiego; 

 wykonywane są audyty energetyczne budynków użyteczności publicznej  

w Olecku potrzebne do realizacji zadania – modernizacja energetyczna 

budynków: 

 Urzędu Miejskiego, Plac Wolności 1 i 3 w Olecku, 

 Szkoły Podstawowej Nr 1 w Olecku,  

 Szkoły Podstawowej Nr 2 w Olecku, 

 Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku; 

 dziś nastąpiło otwarcie ofert na przebudowę i rozbudowę amfiteatru w Olecku; 

 trwa procedura przetargowa na budowę świetlicy wiejskiej z boksem garażowym 

w Gąskach; 

 

 W trakcie rozpatrywania są następujące wnioski o ustalenie lokalizacji inwestycji celu 

publicznego: 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa – budowa gazociągu 

niskiego ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia w Alei Zwycięstwa  

w Olecku, 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa – budowa gazociągu 

niskiego ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia w ul. Kolejowej  

w Olecku, 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa – budowa gazociągu 

niskiego ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia w ul. Młynowej  

w Olecku, 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa – budowa gazociągu 

niskiego ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia  w Alejach Lipowych  

w Olecku, 

 PEC Siejnik, Suwałki – budowa ciepłociągu od kotłowni na Osiedlu Siejnik I 

do Osiedla Siejnik II,  
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  PEC Siejnik, Suwałki – budowa urządzeń do przesyłania ciepła za pomocą 

gorącej wody wraz z urządzeniami towarzyszącymi służącymi do odbioru 

ciepła na trasie Osiedle Siejnik - Osiedle Lesk - ul. Batorego, 

 Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – budowa 

sieci wodociągowej na trasie Skowronki – Lipkowo, 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa sieci elektroenergetycznej  nN-0,4kV   

na zapleczu ulicy Wiejskiej, 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa elektroenergetycznej linii kablowej 

nN-0,4kV w ciągu ulic Zana, Kościuszki, Rzemieślniczej, 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa sieci elektroenergetycznej  kablowej  

SN-15kV oraz złącz kablowych SN-15kV, stacji transformatorowej  

SN/nN-15/0,4kV, sieci elektroenergetycznej kablowej nN-0,4kV w obrębie 

ewidencyjnym Gąski, gmina Olecko; 

 

 Do wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki można składać uwagi  

na piśmie jeszcze do 25 czerwca 2018 r.  

 

 W dniach od 2 do 27 lipca br. zostanie wyłożony do publicznego wglądu projekt 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  

i gminy Olecko – w zakresie rolniczej przestrzeni produkcyjnej studium wraz  

z prognozą oddziaływania na środowisko. Wyłożone dokumenty zostaną 

opublikowane również na stronie internetowej UM Olecko oraz w BIP w menu: 

aktualności. Osoby fizyczne i prawne oraz jednostki organizacyjne nieposiadające 

osobowości prawnej, do 17 sierpnia br. mogą wnosić uwagi na piśmie dotyczące 

projektu zmiany studium. Dyskusja publiczna nad rozwiązaniami przyjętymi  

w projekcie zmiany studium odbędzie się 4 lipca 2018 r. o godz. 14.00 w budynku 

urzędu przy Placu Wolności 3. 

 

Ogłoszono: 

 przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem użytkowym                 

o pow. 5.119 m
2
, położonej w Olecku przy ul. Zamkowej. Przetarg odbędzie się                   

w dniu 28 sierpnia 2018 r.  

 

Rozstrzygnięto: 

 VIII przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej o łącznej pow. 14.551 m
2
 położonej 

w Olecku przy ulicy Ełckiej przeznaczonej pod zabudowę wielorodzinną  

z usługami i zabudowę garażową. Cena osiągnięta w przetargu stanowi kwotę 

518.666,40 zł brutto. 

 

Zawarto umowę notarialną: 

 na sprzedaż udziału w ½ części  nieruchomości oznaczonej nr geod. 2.536   

o powierzchni  29 m
2 

 zabudowanej budynkiem gospodarczym, położonej w Olecku 

Osiedle Lesk oraz udziału w ½ części nieruchomości o powierzchni 320 m
2 
 

przeznaczonej na cele rolne w obrębie Lesk. 

 

 Powiatowy Lekarz Weterynarii w Olecku poinformował o wykryciu pierwszego 

przypadku afrykańskiego pomoru świń u dzików na terenie powiatu oleckiego.  

Na dzisiejszym spotkaniu z sołtysami przypomniał o obowiązkach, jakie muszą 

spełniać właściciele gospodarstw utrzymujących trzodę chlewną. 

 

 Zgodnie z opublikowanym przez Instytut Uprawy Nawożenia i Gleboznawstwa  

w Puławach, raportem z monitoringu suszy rolniczej, za okres od 11 kwietnia  
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do 10 czerwca 2018 r., w gminie Olecko występuje zagrożenie suszą rolniczą  

na glebach kategorii I – bardzo lekkiej i II – lekkiej w uprawach zbóż ozimych, jarych, 

truskawkach, krzewach i drzewach owocowych oraz glebach kategorii III – średniej  

w uprawach zbóż jarych, truskawkach i krzewach owocowych.   

Fakt zagrożenia suszy potwierdził również Wojewoda Warmińsko-Mazurski w piśmie 

z dnia 18 czerwca 2018 r. W przypadku gdy dla danej rośliny w tym łąk i pastwisk nie 

jest prowadzony monitoring suszy, szkody można szacować, jeżeli monitoring 

potwierdza wystąpienie suszy w uprawach o analogicznych wymaganiach wodnych. 

 

 Dożynki gminne w bieżącym roku odbędą się  23 września. Organizatorem dożynek 

będzie Regionalny Ośrodek Kultury w Olecku „Mazury Garbate”.  

 

 W dniu 14 czerwca nastąpiło rozstrzygnięcie konkursu, w wyniku którego projekt 

„Zagospodarowanie plaży gminnej Szyjka w Olecku”, został zakwalifikowany  

do dofinansowania. Całkowita wartość projektu to 1.296.055,00 zł, z czego 

dofinansowanie ze środków UE wyniesie 979.377,99 zł. 

 

 W dniu 13 czerwca br. otrzymaliśmy informację z Banku Gospodarstwa Krajowego 

Nieruchomości S.A., iż dla zaproponowanej przez Gminę Olecko nieruchomości nie 

uzyskano wszystkich wymaganych zgód korporacyjnych i tym samym na tym etapie 

nie jest możliwe zapewnienie finansowania inwestycji ze środków funduszy, których 

aktywami zarządza BGKN. Gmina rozważa możliwość zaproponowania innej działki. 

 

 Na zaproszenie do złożenia ofert na zadanie pn. „Zagospodarowanie skweru przy ulicy 

Baczyńskiego” odpowiedziało Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej 

Sp. z o.o. w Olecku oferując wykonanie prac za kwotę 61.660,80 zł. Do końca 

sierpnia na skwerze zostanie wykonany nowy trawnik, posadzone rośliny, utwardzone 

ciągi piesze, ustawione zostaną ławki i kosze na śmieci oraz kilka elementów siłowni 

plenerowej.  

 

 Zakończono obsadzanie donic, zieleńców i skwerów miejskich kwiatami 

jednorocznymi. Łącznie posadzonych zostało 13.000 sztuk kwiatów, w tym m.in. 

surfinii, pelargonii, kanny, bratków i begonii.  Z okazji 100. rocznicy odzyskania 

przez Polskę niepodległości część nasadzeń  jest w kolorze biało-czerwonym.  

 

 Ogłoszona została kolejna edycja konkursu „Mieszkajmy piękniej”.  Przez cały lipiec 

przyjmowane będą zgłoszenia mieszkańców w czterech kategoriach: balkon, ogród, 

posesje indywidualne, posesje wielorodzinne i przy obiektach. Ocena i rozstrzygnięcie 

konkursu oraz wręczenie nagród planowane jest w sierpniu. Na nagrody przeznaczono 

4,5 tys. zł.   

 

 Trwają bieżące prace porządkowe na terenie miasta, koszone są pasy drogowe, 

oczyszczane z zanieczyszczeń i krzaków tereny wzdłuż jeziora, na cmentarzu 

ewangelickim, cmentarzu komunalnym przy ulicy Gołdapskiej. 

 

 W ramach likwidacji tzw. dzikich wysypisk wywieziono ponad 2,5 tony śmieci  

z terenów gminnych za kwotę 2,5 tys. zł.  

 

 Zaapelował do wszystkich mieszkańców naszego miasta, aby nie akceptować złych 

nawyków i przyzwyczajeń dotyczących korzystania z szeroko pojętego mienia 

gminnego. Problemem w naszym mieście jest istniejące przyzwolenie społeczne  

na działania, które normalnie nie powinny być tolerowane. Przykładem jest nagminne 

wjeżdżanie na teren cmentarzy i podjeżdżanie wprost pod groby. W tej sprawie wydał 

nakaz zamknięcia bram wjazdowych (klucz znajduje się u administratora – PGK). 
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Notorycznie likwidowane są dzikie składowiska odpadów pod płotem cmentarza.  

Na terenie miasta również nie jest lepiej, śmieci domowe zamiast  

do kontenerów wyrzucane są do śmietniczek ulicznych lub wprost na skwery, zieleńce 

lub pobocza drogi. W części miasta istnieje zapotrzebowanie na dodatkowe kosze 

uliczne, dlatego sukcesywnie zwiększana jest ich ilość, w miarę możliwości 

finansowych. Z całą jednak pewnością, brak kosza w promieniu kilku metrów nie 

może być powodem wyrzucenia śmieci bezpośrednio na ziemię. Nieprawdopodobne 

jest to, że przy takiej skali braku poszanowania naszej wspólnej przestrzeni, nikt  

z mieszkańców nie reaguje na takie zachowania. Podobnie brak poszanowania 

naszego wspólnego mienia, nagminne niszczenie elementów małej architektury, 

często pozostaje bez ujawnienia sprawcy, choć zniszczenia dokonywane są na oczach 

innych ludzi lub pod oknami całego bloku. Gmina może wydawać kolejne pieniądze 

na sprzątanie, naprawianie itp. Apelował, by w przypadku dostrzeżenia takiego 

zachowania zgłaszać to na Policję. 

 

 W postępowaniu ofertowym na przystosowanie budynku poradni terapii uzależnień  

przy ul. Nocznickiego do potrzeb osób niepełnosprawnych wpłynęły 3 oferty.  

Za najkorzystniejszą uznano ofertę Zakładu Ogólnobudowlanego Sp. z o.o. – Szymon 

Galiński z kwotą 48.000 zł. 

 

 Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Olecku od 1 lipca 2018 r. będzie realizował 

rządowy program „Dobry start”. Świadczenie w wysokości 300 zł przysługiwać 

będzie na każde uczące się dziecko – bez względu na dochody rodziców. Świadczenie 

przysługuje raz w roku na rozpoczynające rok szkolny dzieci do ukończenia 20 roku 

życia, zaś dzieci niepełnosprawne uczące się w szkole otrzymają je do ukończenia  

24 roku życia. Od 1 lipca będzie można składać wnioski drogą elektroniczną,  

od 1 sierpnia będą przyjmowane w formie tradycyjnej (papierowej) w Miejskim 

Ośrodku Pomocy Społecznej w Olecku ul. Kolejowa 31. Wniosek należy złożyć  

do 30 listopada 2018 r. Jeśli wniosek zostanie złożony w lipcu i sierpniu, pieniądze 

będą wypłacone najpóźniej do końca września. W przypadku wniosków złożonych  

w kolejnych miesiącach, wypłata następuje w terminie 2 miesięcy, licząc od dnia 

złożenia wniosku wraz z dokumentami. 

 

 W dniu 6 czerwca w oleckiej Hali Lega odbył się XVI Regionalny Turniej Tenisa 

Stołowego Osób Niepełnosprawnych. Gościliśmy 104 zawodników z 19 ośrodków.  

 

 W dniu 26 czerwca na placu w centrum miasta odbędzie się corocznie organizowana 

impreza pod nazwą PLENERIADA – Przegląd Twórczości Artystycznej Osób 

Niepełnosprawnych. Działalność swoją zaprezentują uczestnicy z: warsztatów terapii 

zajęciowej, środowiskowych domów samopomocy, domów pomocy społecznej, 

ośrodków szkolno-wychowawczych z terenów województwa warmińsko-mazurskiego 

i podlaskiego.  

 

 W dniach 19 i 20 lipca 2018 r. odbędą się kompleksowe badania USG dzieci 

w wieku od 9 miesięcy do 6 lat zameldowanych na terenie Gminy Olecko. Badania  

są bezpieczne, bezbolesne i bezpłatne. Aby wziąć udział w badaniu USG należy 

zapisać dziecko, dzwoniąc w dniach 3-4 lipca w godzinach 8:00-15:30  

do Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa pod numer 570 100 829 

lub 87 520 12 32. Udział w badaniu bez rejestracji nie jest możliwy. Liczba miejsc jest 

ograniczona (ok. 130 miejsc). Decyduje kolejność zgłoszeń. Zaprosił do udziału  

w badaniach. 

 

 W dniu 1 czerwca na głównym placu w mieście odbył się Dzień Dziecka.  
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 W dniach 8 czerwca – 16 lipca w Galerii Prawdziwej Sztuki w Olecku, można 

obejrzeć wernisaż wystawy – Michała Dzikowskiego. 

 

 W terminie 29 maja – 29 czerwca można zgłaszać inicjatywy do konkursu 

Pomysłodajni. W ramach programu poszukiwane są niestandardowe i autorskie 

pomysły na inicjatywy kulturalne. Realizacja zwycięskich pomysłów nastąpi  

do 30 listopada br. 

 

 W dniu 11 czerwca w sali Regionalnego Ośrodka Kultury, wystąpili  uczniowie  

i absolwenci Państwowej Szkoły Muzycznej I st. im. I. J. Paderewskiego w Olecku. 

 

 W dniu 14 czerwca w holu kina, odbyła się wystawa malarstwa Marii Sary 

Motulewicz urodzonej w Olecku.  

 

 W dniu 15 czerwca w sali teatru AGT, grupa teatralna ,,TABOO” zaprezentowała 

spektakl pn. ,,Spółka z.o.o.”. 

 

 Fundacja Wspierania Rozwoju Edukacji i Kultury NA MAZURACH oraz Partnerzy 

Organizacyjni zapraszają na 3. Międzynarodowy Festiwal „Barok na Mazurach”, 

który odbędzie się od 17 czerwca do 1 lipca 2018 roku w trzech miastach: Olecku, 

Gołdapi i Ełku. Podczas czterech koncertów wystąpi 24 artystów. W Olecku koncerty 

odbędą się w kościele pw. NMP w dniach 24 i 28 czerwca oraz 1 lipca br. 

 

 W dniach 21-23 czerwca na plaży miejskiej ,,Skocznia” odbędzie się IV Przegląd 

Zespołów Amatorskich LegaFest. Będą to warsztaty muzyczne, przeglądy młodych 

zespołów konkursowych z nagrodami, występy gwiazd – zespół DEZERTER. 

 

 W dniu 10 czerwca w Olecku odbył się jeden z etapów wyścigów rowerowych 

Maratonu Kresowego. 

 

 Dnia 10 czerwca w Hali Lega odbyła się II Gala Mażoretek.  

 

 W dniu 13 czerwca na stadionie lekkoatletycznym w Olecku odbył się Finał 

Wojewódzki Igrzysk Dzieci i Młodzieży Szkolnej Warmińsko-Mazurskiego 

Szkolnego Związku Sportowego w Indywidualnych Zawodach Lekkoatletycznych 

Dziewcząt i Chłopców. 

 

 W dniu 15 czerwca na obiektach sportowych MOSiR odbyły się Mistrzostwa 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego Szkolnego Związku Sportowego w Tenisie 

Ziemnym Dziewcząt i Chłopców Igrzysk Dzieci i Młodzieży Szkolnej oraz 

Licealiady. 

 

 W dniu 16 czerwca w Hali Lega odbył się Ogólnopolski Turniej Tańca Sportowego 

LEGA DANCE CUP 2018. 

 

 W dniu 17 czerwca na Kortach Tenisowych MOSiR odbył się XVIII Turniej Tenisa 

Ziemnego o Puchar „Ignasiówki”. 

 

 Dnia 17 czerwca Olecko po raz pierwszy podjęło wielką inicjatywę zorganizowania 

„Aquathlonu – pierwszego kroku do triathlonu”. Było to bardzo duże wyzwanie dla 

naszego miasta w przygotowaniu tej imprezy pod względem organizacyjnym oraz 

bezpieczeństwa. 
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 MOSiR w czasie wakacji organizuje półkolonie pt. „Sportowe Lato”. Oferta 

półkolonii skierowana jest do dzieci w wieku 6-16 lat i realizowana będzie w formie 

dwutygodniowych turnusów w okresie od 25 czerwca do 20 lipca. Do dzisiaj  

na półkolonie zapisało się już 150 dzieci i młodzieży. W tym roku z oferty skorzystają 

mieszkańcy miasta i gminy Olecko, jak również dzieci z Ełku, Suwałk, Białegostoku, 

Warszawy, Pisza – nierzadko dzieci byłych olecczan, którzy przybędą na czas 

urlopów do rodzinnego miasta. 

 

 W okresie letnim z obiektów i terenów sportowo-rekreacyjnych MOSiR, korzystać 

będą grupy sportowe i inne stowarzyszenia z całej Polski. Na dzisiaj rezerwacji 

dokonały 42 kluby (z samej Warszawy aż 18). 

 

 Jutro rozpoczynają się wakacje. Życzył radosnych i ciepłych wakacji wyrażając 

nadzieję, iż wszyscy wrócą bezpiecznie do szkoły. 

 

 Nadal trwa nabór na funkcję urzędnika wyborczego. Wszelkie informacje  

o prowadzonym naborze znajdują się na stronie internetowej Państwowej Komisji 

Wyborczej. Do dzisiaj nie ma kandydata na urzędnika wyborczego w Olecku.  

 

 Przypomniał o dyżurach eksperta ZUS. Najbliższy dyżur zaplanowany jest na 13 lipca  

2018 r. w  godz. 10:00 - 14:00. 

 

 Z końcem czerwca instalowany będzie system e-Sesja wraz z wideotransmisją. 

Szkolenia dla radnych zostaną przeprowadzone przed sierpniową sesją, a o terminie 

radni zostaną powiadomieni drogą mailową. 

 

 W ubiegłym tygodniu została uruchomiona nowa strona internetowa. Jeszcze trwają 

prace z przenoszeniem danych ze starej strony. 

 

 Trwa montaż sześciu kolejnych tablic informacyjno-promocyjnych. Na tablicach 

umieszczone jest zdjęcie danego budynku, krótka informacja w 3 wersjach 

językowych: polskiej, angielskiej i niemieckiej wraz z kodem QR. Tablice wykonane 

wcześniej zostały zniszczone. 

 

 W ramach obchodów 100-tnej  rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości  

w wakacje odbędą się różne przedsięwzięcia. Pełny wykaz dostępny jest na gminnej 

stronie internetowej. 

 

 W formie wystawy plenerowej prezentowana będzie również oferta imprez 

kulturalnych, sportowych i artystycznych, realizowanych w Olecku w okresie od lipca 

do września. 

 

 Odsłonięcie „Ławeczki Janusza Panasewicza” na Placu Wolności w Olecku 

planowane jest na 20 lipca, godz. 14:00. Serdecznie zaprosił wszystkich  

na to wydarzenie. 

 

 W dniach 18 czerwca - 16 lipca uruchomiona zostanie wersja testowa systemu 

informatycznego na wybory samorządowe „Wsparcie Organów Wyborczych” 

(WOW). Czas testowania będzie podzielony na dwa odrębne okresy:  

 I okres od 18 czerwca - 22 czerwca nadawanie numerów zarejestrowanym listom 

kandydatów;  

 II okres od 2 lipca - 6 lipca nadawanie numerów zarejestrowanym listom 

kandydatów;  
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 Od 1 czerwca 2018 r. obowiązuje zmiana ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, 

zgodnie z którą istnieje możliwość zgłoszenia urodzenia dziecka w formie dokumentu 

elektronicznego. Zainteresowanych odsyła do USC. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

stwierdził, iż nie ma przyzwolenia społecznego na akty wandalizmu, o czym mówił 

Burmistrz. W jego ocenie należy mieć świadomość, iż samorząd za mało przeznacza środków  

na bezpieczeństwo i porządek. Nie wie kim są ludzie, którzy niszczą mienie, nie będzie też 

organizował obywatelskich patroli w nocy, bo w dzień pracuje. Samorząd nie powinien 

spychać obowiązków na „zdrową” część społeczeństwa, mówiąc, iż jest przyzwolenie, tylko 

zabezpieczyć pieniądze na większą współpracę z policją, na rozbudowę monitoringu,  

by działał jako prewencja oraz zwiększyć środki na porządek w gminie i to nad tym trzeba 

pracować. Z pewnością nie ma przyzwolenia w społeczeństwie, bo mienie jest z podatków 

mieszkańców. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że wszystkich terenów nie da się zmonitorować, bo miasto jest dość duże. Nie 

mówił też o powszechnej akceptacji społecznej. Chodzi o to, iż czasami ktoś widzi z okna akt 

niszczenia i nie reaguje. Takie sytuacje należy zgłaszać na policję, by potencjalny wandal nie 

czuł się bezpiecznie. Odnośnie zwiększenia środków na monitoring jak najbardziej jest  

to potrzebne. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

wtrącił, iż mieszkańcy nie dzwonią z dwóch powodów – pierwszy dotyczy „starego systemu”, 

drugi, bo po prostu się boją. Wyjściem jest zaznaczanie niebezpiecznych miejsc na Krajowej 

Mapie Zagrożeń, co jest pośrednim zgłoszeniem na policję. Inną kwestią jest, czy policja  

z niej korzysta i w szybki sposób reaguje.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

oznajmił, że wszystkim zależy, by w mieście było bezpiecznie, nie było aktów wandalizmu. 

Każdy posiada swój pomysł i potrzebne jest wypracowanie konsensusu, by działania były 

skuteczne.  

Powitał przybyłego na sesję Wicestarostę Oleckiego – Kazimierza Iwanowskiego i zwrócił 

się z prośbą do dyrektorów szkół o przeprowadzenie na lekcjach wychowawczych rozmów 

o wandalizmie.  

 

Radny Karol Sobczak 

odnośnie inwestycji przy SP Nr 3 stwierdził, iż zakres zadania wpływa na dezorganizację 

pracy w trakcie roku szkolnego oraz ma wpływ na poczucie bezpieczeństwa dzieci. Zapytał, 

czy czas realizacji inwestycji był podyktowany specjalnymi warunkami, czy nie można było 

jej realizować podczas wakacji.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż okres realizacji inwestycji nigdy nie jest dobry. Przykładowo kiedyś gmina 

realizowała budowę pola namiotowego w miesiącach sierpień-wrzesień i też zarzucano,  

że wykonywane jest za późno. Trwa remont Wiewiórczej Ścieżki, na ukończeniu jest 

przebudowa boiska przy SP Nr 3. Teren inwestycji został ogrodzony i bezpieczeństwo 

zachowane. Boisko będzie dostępne wszystkim, również podczas wakacji. Proces realizacji 

inwestycji jest bardzo skomplikowany. Najpierw przygotowywana jest dokumentacja, 

następnie gmina aplikuje o środki, które są kontraktowane i określane terminy. Nie ma szans, 

by wszystkich zadowolić. W jego ocenie wielkich uciążliwości nie było, bo obiekt był 

ogrodzony, a w przyszłym tygodniu prace będą ukończone i podczas wakacji dzieci będą 

mogły korzystać z boiska. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

dodał, iż wcześniej również pytał o termin realizacji inwestycji. Uważa za zasadne, by dzieci  

i młodzież w okresie wakacji mogły z boiska korzystać. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Burmistrz przedłożył Raport z monitoringu „Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta i Gminy Olecko na lata 2016-2025”. 

 

 Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego zwrócił się o zaopiniowanie 

projektu Planu Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. Burmistrz oczekuje ewentualnych uwag radnych do projektu 

dokumentu do dnia 28 czerwca 2018 r. 

Jednocześnie radny Maciej Juchniewicz zgłosił wniosek o umieszczenie  

w porządku obrad  dzisiejszej sesji punktu dotyczącego prezentacji głównych założeń 

projektu planu, relacji z dokumentami planistycznymi i strategicznymi naszego 

samorządu oraz opinię Burmistrza do projektu. W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił,  

iż jako organ nie będący autorem opracowania nie jest właściwy do jego prezentacji, 

natomiast Warmińsko-Mazurskie Biuro Planowania Przestrzennego, które jest 

autorem dokumentu, nie praktykuje przeprowadzania indywidualnych spotkań  

na sesjach rad. 

 

 W dniu 8 czerwca br. Wojewoda Warmińsko-Mazurski poinformował,  

iż uchwała Nr ORN.0007.31.2018 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 kwietnia  

2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w szkołach 

podstawowych oraz w innych formach wychowania przedszkolnego została podjęta  

z rażącym naruszeniem prawa  w zakresie sformułowania „rozpoczętą” w §2 ust. 2. 

Burmistrz Olecka zajął stanowisko, iż zapis dotyczący sformułowania „za każdą 

rozpoczętą godzinę świadczeń w zakresie wychowania przedszkolnego” jest zgodny  

z obowiązującym prawem i w związku z powyższym przesłałem je wojewodzie.  

 

 Mieszkaniec Olecka zwrócił się z prośbą o umożliwienie pozyskania gruntu 

bezpośrednio przylegającego do jego nieruchomości pod budowę pomieszczenia 

gospodarczego. 

 

 W dniu 19 czerwca br. wpłynęła kopia rezolucji Rady Miasta Krakowa podjęta w dniu 

23 maja 2018 r. do radnych, prezydentów, wójtów, burmistrzów  

i marszałków województw, do Rad Miast Metropolitalnych Rzeczypospolitej,  

do Sejmików Wojewódzkich Rzeczypospolitej, do rad miast, gmin i powiatów  

w sprawie ochrony i promocji flagi Unii Europejskiej. 

 

 W dniu 29 maja br. uczestniczył w spektaklu z okazji Dnia Samorządowca  

w Olsztynie. 
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 Miał zaszczyt reprezentować Radę Miejską na II Gali Mażoretek, która odbyła się  

10 czerwca  br. w Olecku. 

 

 W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

o 19 czerwca 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji oraz Komisji Planowania, Budżetu  

i Gospodarki, 

o 20 czerwca 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa.  

 

Wszystkie sprawy wniesione do biura Rady Miejskiej są udostępnione do wglądu                               

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Analiza wyników ewaluacji dotyczącej efektywności realizacji 

strategicznych planów rozwoju gminy – referat Komisji Planowania, Budżetu  

i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

przedstawiła prezentację na temat analizy wyników ewaluacji dotyczącej efektywności 

realizacji strategicznych planów rozwoju gminy – referat oraz treść prezentacji w załączeniu 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

podziękował przewodniczącej i członkom komisji za przygotowanie referatu. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski                               

i oświadczenia radnych. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje: 

 zapytał w jakiej formie i w jakiej kwocie zostanie wsparty MLKS „Czarni” w związku 

z awansem drużyny seniorskiej do wyższej klasy rozgrywkowej;  

 zapytał, czy nieruchomość PTTK ma być wystawiona do sprzedaży.  

Zgłosił następujące wnioski: 

 odnośnie konsultacji projektu Wojewódzkiego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego zgłosił wniosek o przesłanie radnym ostatecznej opinii Burmistrza, 

która zostanie przekazana Marszałkowi Województwa; dokument jest bardzo ważny, 

gdyż jego zapisy są obligatoryjne dla dokumentów gminnych dotyczących 

zagospodarowania przestrzennego, są tam pokazane deficyty i potencjały gminy, ale 

nie ma to przełożenia we wnioskach na inwestycje, które mogłyby poprawić sytuację 

gminy. Projekt składa się z dwóch 300-stronicowych dokumentów oraz 60 map, czyli 

wniosek Burmistrza o pochylenie się nad tym radnych bez wsparcia urzędników mija 

się z celem. Klub Radnych „OKO” spróbuje przeanalizować dokument i przekazać 

opinię;  
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 o opracowanie wariantów poprawy i rozwoju transportu publicznego na terenie gminy 

i połączeń międzymiastowych (Olecko, Ełk, Gołdap, Olsztyn, Białystok); 

 o obligatoryjne umieszczanie w miejskim newsletterze informacji o przetargach, 

konsultacjach społecznych, w szczególności dotyczących planowania przestrzennego. 

 

Radny Karol Sobczak 

stwierdził, iż czuje się niezręcznie, ale też upoważniony, by lobbować na rzecz Klubu MLKS 

„Czarni” i chce uzupełnić głos radnego Juchniewicza w tej sprawie. Dziś razem z prezesem 

klubu odebrał gratulacje za awans drużyny. Nie wie, czy została zaproszona na sesję drużyna, 

ale warto byłoby, aby zawodnicy byli obecni, bo osiągnięty wynik jest efektem pracy  

w zeszłym sezonie rozgrywkowym. Wynik jest historyczny i czuje lekki żal oraz niedosyt,  

iż piłkarze nie są obecni i nie zostali przedstawieni na forum publicznym.  

Poinformował, iż w tym tygodniu zrezygnował z funkcji trenera. 

Sezon piłkarski zakończył się, trwają przygotowania do nowego sezonu, który rozpocznie się 

ok. 10 sierpnia. Zgłosił wniosek o uporządkowanie otoczenia MLKS „Czarni” w kwestii 

finasowania klubu i zorganizowania pracy ludzi na poziomie IV ligi. Prosił, by ten krótki czas 

wykorzystać na szybkie działania w tym zakresie. 

Prosił o zadbanie o zieleń na wjazdach i wyjazdach do miasta, wykoszenie wysokiej trawy.  

Podziękował za odpowiedź na interpelację zgłoszoną podczas ostatniej sesji dotyczącej  

otwartych konkursów ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych. Widać, że po wielu 

uwagach, jest poprawa odnośnie rozpoczęcia naboru ofert w konkursach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poinformował, że wystosował zaproszenie do prezesa klubu wraz z zawodnikami i trenerami 

wszystkich drużyn.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące interpelacje i wnioski: 

 odnośnie Programu Mieszkanie Plus zapytał, czy gmina podjęła jakieś działania i czy 

były już odpowiedzi na podjęte działania;  

 rozpoczął się rządowy program dopłat i zwolnień z terminali płatniczych. Zapytał, czy 

zostały podjęte działania, aby Halę Lega” zaopatrzyć w terminal; 

 w informacjach międzysesyjnych Burmistrz mówił o wandalizmie na terenie gminy. 

Ponownie zgłosił wniosek o zakup kamery przenośnej i ustawianie jej w miejscach 

newralgicznych. Stwierdził, iż informacja odnośnie kotłowni przy ul. Batorego została 

upubliczniona i już nie trzeba zajmować się tą sprawą.  

 

Radny Robert Smyk 

prosił o udzielenie informacji na temat przycięcia pasa trzciny przy mostku drewnianym, czy 

były jakieś problemy z decyzją Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Jeśli 

byłyby prowadzone prace, to prosi o zastosowanie maksymalnej szerokości pasa wycinki 

zgodnie ze stosowną uchwałą. 

 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, kiedy odbędzie się spotkanie informacyjne z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych 

i Autostrad w sprawie przebudowy drogi krajowej nr 65 na terenie gminy Olecko.  

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zwróciła się z prośbą o zlecenie wizji lokalnej i sprawdzenie przepustu na drodze między 

Doliwami a Jurkami. Jest tam niezbędny remont póki jest sucho, ponieważ jedna z dróg 

gminnych, po opadach deszczu, uniemożliwia dojazd do gospodarstw.  

Ustosunkowując się do odpowiedzi na wniosek o treści: „Uprzejmie informuję, że miejsca,  

w których ustawione są pomniki oraz tereny wokół porządkowane są regularnie”, 

powiedziała, iż prosiła konkretnie o uporządkowanie otoczenia pomnika papieża  
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Jana Pawła II. Z tyłu pomnika są pozostawione resztki wieńców, kokard, faszyna, tablica przy 

dębie jest brudna i uszkodzona, sam dąb papieski wymaga natychmiastowej pielęgnacji. Prosi 

o zasilenie nawozami tuj przy pomniku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

na prośbę mieszkańców zgłosił wniosek o uprzątnięcie martwych ptaków w mieście. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 MLKS „Czarni” – cieszy fakt, iż klub robi postępy i awansuje do wyższej ligi. Jako 

stały kibic od wielu lat stara się pomagać klubowi i nadal to czyni. Z budżetu gminy 

co roku są przekazywane środki różnym klubom sportowym, rozumie, iż nie są one 

wystarczające i w pełni nie pokrywają potrzeb zawodników. Od szeregu lat zabiega  

u przedsiębiorców o dobrowolne wpłaty na rzecz klubu. Jedna z firm przekazuje  

1% podatku na jego rzecz i jest to znacząca kwota, bo w tym roku sięga 49 tys. zł.    

Uważa, że wszystkie prośby kierowane do jednej osoby, aby klub się rozwijał  

i funkcjonował, są nie w porządku. Wszyscy powinni starać się o to, by sport  

w Olecku rozwijał się. Jeśli znajdzie się jeszcze jedna lub dwie osoby, które postarają 

się pozyskać tyle środków pozabudżetowych, co on, to klub będzie rozwijać się. 

Prosił, by zastanowić się, kto mógłby pomóc i z kim warto rozmawiać. Mimo, iż  

co roku pozyskuje środki, to jest pomawiany o to, że nie sprzyja działalności klubu. 

Odbył już rozmowy z prezesem i ma pewną koncepcję, jak go wesprzeć  

w przyszłym sezonie, ale potrzebna jest pomoc wszystkich. Ponadto klub jest 

międzyszkolny, nie miejski. Pieniądze publiczne trzeba wydawać zgodnie  

z przepisami prawa; 

 opinia w sprawie WPZP – projekt jest bardzo obszerny. Zwrócił się do radnych, aby 

zainteresowane osoby zgłosiły swoje uwagi, bo opinia powinna być wypracowana 

wspólnie, a stanowisko zostanie przekazane marszałkowi; 

 informacje w newsletterze – nie widzi przeszkód, by zamieszczać ogłoszenia; 

 sprzedaż działki po PTTK – potwierdził, że jest ona przeznaczona na sprzedaż. 

Wymaga dużych nakładów, by doprowadzić budynek do stanu użytkowania. Istnieje 

koncepcja wyremontowania budynku i przeznaczenia go organizacjom 

pozarządowym. Jednak potem pojawią się koszty bieżącego utrzymania budynku. 

Można wyremontować wiele obiektów, ale potem zabraknie środków na inwestycje. 

W jego ocenie dobrym posunięciem była sprzedaż nieruchomość przez LOK 

prywatnemu przedsiębiorcy, który już ją uporządkował. W tym przypadku być może 

będzie podobnie, jednak póki co, nie ma zainteresowania; 

 wandalizm – nie da się zmonitorować wszystkich miejsc, gdyż ze względu na RODO 

gmina byłaby pociągnięta do odpowiedzialności. Problem jest specyficzny. Przez jakiś 

czas w mieście nie było np. kradzieży roślin ozdobnych. Obecnie giną kwiaty przy 

rondzie albo tablice informacyjne z kodem QR. Być może na ten problem trzeba 

zwrócić uwagę w szkołach, omawiać zasady współżycia społecznego. Coś złego 

zaczyna się dziać i trzeba na to reagować;  

 tereny zielone – drogi i przyległe tereny zielone na wjazdach do miasta nie są drogami 

gminnymi. Problem zaniedbanych terenów zgłaszał wielokrotnie zarządcom dróg, 

jednak często bez odzewu; 

 terminal płatniczy w Hali Lega – zajmie się tą sprawą. Wyraził nadzieję, że da się 

zainstalować terminal; 

 Mieszkanie Plus – gmina przeznaczyła działkę pod budowę i złożyła stosowny 

wniosek do programu. Wpłynęła odpowiedź, iż wniosek nie został zaakceptowany ze 

względu na zbyt małą działkę. Gmina postara się przeznaczyć większą działkę na ten 

cel. 

 



 16 

Radny Maciej Juchniewicz 

odnośnie PTTK stwierdził, iż przykro mu to słyszeć, bo najpierw były propozycje 

wystawienia nieruchomości do sprzedaży w drodze przetargu. Potem powstała koncepcja 

zagospodarowania nieruchomości za kilkadziesiąt tysięcy złotych, która uwzględnia uwagi 

mieszkańców i zakłada przekazanie jej, po rewitalizacji, na cele społeczne, a koszty 

utrzymania miała ponosić gmina. Przez 4 lata nic z tym nie zrobiono.  

Zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby na sierpniową sesję 

umożliwił przedstawienie krótkiej prezentacji dotyczącej PTTK w odrębnym punkcie 

porządku obrad.  

 

Radni nie zgłaszali więcej wniosków i interpelacji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 

 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przerwa 5 minut. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

wznowił obrady i przypomniał o nagrywaniu sesji Rady. 

 

 

Do punktu 7 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż w związku z tym, że do Środowiskowego Domu Samopomocy w Olecku 

dowożeni są uczniowie, a dowóz uczniów jest zadaniem własnym gminy, które gmina 

powierzyła do realizacji Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Olecku i stąd 

konieczna jest stosowana zmiana w statucie ośrodka. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało                     

17 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.47.2018 

w załączeniu 

 

 

b) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 

zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych  

na terenie Gminy Olecko 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że 9 marca br. weszła w życie ustawa nowelizująca ustawę o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, która nakłada na rady gmin obowiązek 

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Projekt uchwały był konsultowany z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz z jednostkami pomocniczymi gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Olecko. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

powiedział, że ma uwagę do sposobu konsultacji projektu uchwały. Funkcjonują dwie 

uchwały o konsultacjach. Burmistrz wybrał uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu 

konsultowania z organizacjami pozarządowymi (…). Na palcach jednej ręki można policzyć 

organizacje, które zajmują się przeciwdziałaniem alkoholizmowi i innym uzależnieniom. 

Dziwi go ten tryb, gdyż projekt uchwały dotyczy całego obszaru gminy również podmiotów 

prowadzących punkty handlowe i gastronomiczne. W konsultacjach zostali pominięci,  

a są sprawą żywo zainteresowani. Ponadto informacja o konsultacjach nie ukazała się  

w newsletterze, a odbyło się spotkanie jedynie na Os. Siejnik. Prosił, by na przyszłość 

korzystać z uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji  

z mieszkańcami gminy Olecko. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, iż art. 5 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie wskazuje,  

że organy administracji realizują zadania własne w ramach współpracy  

z organizacjami pozarządowymi konsultując z nimi projekty uchwał w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji.  

 

Radny Maciej Juchniewicz 

wtrącił, że powyższe ma się nijak, do tego, o czym mówił. Jeśli jest kilkadziesiąt punktów 

sprzedaży, a lokalni przedsiębiorcy odprowadzają podatki do gminy, to warto ich brać pod 

uwagę. A ma sygnały od nich, że nie było w ogóle z nimi kontaktu.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.48.2018 

w załączeniu 

 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i nadania jej statutu 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż od grudnia 2016 r. zmieniło się prawo oświatowe i zlikwidowano gimnazja,  

a powstały szkoły podstawowe. W załączniku wpisano aktualne jednostki oświatowe  

i siedziby obwodowych komisji wyborczych. Niedługo odbędą się wybory do Oleckiej Rady 

Młodzieżowej. Radnym może zostać osoba, która ukończyła 13 rok życia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i nadania jej statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało  

16 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.   

 

Rada  podjęła  uchwałę w sprawie zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i nadania jej statutu. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.49.2018 

w załączeniu 

 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii 

elektroenergetycznej 110 kV 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż 27 października 2017 r. Rada Miejska w Olecku podjęła uchwałę  

Nr ORN.0007.69.2017 z dnia w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV.  

W trakcie opracowywania mpzp doszło do ustaleń między planistą, inwestorem  

i właścicielem gruntów przyległych do terenów gminy Olecko, a nie objętych planem. 

Zwrócono się z prośbą, by ten odcinek wyłączyć i procedować w drodze inwestycji celu 

publicznego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod 

trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało  

16 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii 

elektroenergetycznej 110 kV. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.50.2018 

w załączeniu 

 

 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi 

produkcji rolnej 2” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że projekt uchwały jest konsekwencją uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny 

obsługi produkcji rolnej 2” podjętej przez Radę Miejską 28 kwietnia 2017 r. Dotyczy 

terenów, na których znajduje się ferma norek. Podczas wyłożenia projektu planu  

do publicznego wglądu wpłynęła jedna uwaga współwłaściciela gruntów. Uwaga nie została 

uwzględniona. Obecnie na tym terenie można hodować zwierzęta do 60 dużych jednostek 

przeliczeniowych (DJP). Właściciel zgłosił, aby dopuścić możliwość hodowli 200 DJP, czyli 

fizycznie dziesiątki tysięcy sztuk. Ograniczenia zostały wprowadzone na wniosek 

mieszkańców Kukowa.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi produkcji rolnej 2”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

podkreślił, iż Burmistrz przedstawił zgłoszoną uwagę. Zapytał, czy radnym znana jest treść 

stanowiska Burmistrza w sprawie złożonej uwagi. 

 

Poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie ww. uwagi zgodnie  

z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 2 do projektu uchwały. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 15 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało  

16 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Kukowo – tereny obsługi produkcji rolnej 2”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.51.2018 

w załączeniu 

 

 

f) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż projekt uchwały wynika z dostosowania zapisów regulaminu do obecnie 

obowiązującego prawa oświatowego. Główne zmiany dotyczą usunięcia dodatku 

mieszkaniowego na terenach wiejskich, zwiększenia o 1% kwoty bazowej wysokości dodatku 

funkcyjnego za wychowawstwo klasy, modyfikację kryteriów przyznawania Nagród 

Dyrektora Szkoły i Burmistrza oraz dostosowanie wzoru wniosku do przepisów RODO.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Karol Sobczak 

odnośnie §31 ust. 2 pkt 5 w brzmieniu: 

„2. Nauczycielom, w tym wicedyrektorom, nagrodę burmistrza przyznaje się na wniosek 

złożony przez jeden z niżej wymienionych organów: 

5) związki zrzeszające nauczycieli i działające w szkole zaopiniowany przez radę 

pedagogiczną.” 

zwrócił uwagę, iż związki zawodowe są organem oddzielnym, który nie podlega dyrektorowi, 

ani radzie pedagogicznej. Jeśli związki zawodowe złożą wniosek będzie on podlegał 

zaopiniowaniu przez radę pedagogiczną. Zastanawia się, czy nie ma w tym przypadku 

konfliktu, bo i tak wszystkie wnioski trafiają do burmistrza, który również je opiniuje. 

Zaznaczył, iż w przypadku dyrektorów szkół takiego punktu nie ma.  

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

wyjaśnił, że w powyższym zakresie ustawa Karta Nauczyciela nie stawia sztywnych 

wymagań i do kompetencji Rady należy sformułowanie zapisów. Istnieje możliwość 

naniesienia poprawek w projekcie uchwały, ale musi być uzgadniany ze związkami 

zawodowymi, czyli musiałby być zdjęty z porządku obrad i podjęty na kolejnej sesji.  

 

Radny Karol Sobczak 

stwierdził, iż nie ma wiedzy, czy związki zawodowe zgłaszały uwagi do przytoczonych 

zapisów i nie zgłasza wniosku. 

 

Radny Kazimierz Toczyłowski 

wtrącił że oba związki zawodowe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

wyjaśnił, iż gdyby została naniesiona zmiana, konieczne byłoby wycofanie projektu uchwały 

i jego ponowne opiniowanie.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 
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 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało  

17 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.52.2018 

w załączeniu 

 

 

g) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych 

zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć w szkołach podstawowych, 

przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych 

formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż projekt uchwały jest konsekwencją zmian w prawie oświatowym wprowadzonych 

ustawą z dnia 27 października 2017 r. Dostosowano zapisy w zakresie: 

 zwiększenia pensum pedagoga, psychologa, doradcy zawodowego w szkole o 2 godz. 

i obniżenia w przedszkolu o 3 godz., 

 zwiększenia pensum terapeuty pedagogicznego o 4 godz., 

 zwiększenia pensum nauczyciela prowadzącego zajęcia specjalistyczne: 

socjoterapeutyczne, rewalidacyjne oraz inne o charakterze terapeutycznym o 2 godz.  

i obniżenie w przedszkolu o 3 godz. 

Usunięto wymiar obowiązkowych godzin zajęć nauczyciela wspomagającego, ponieważ 

zmiana pensum nauczycieli nastąpi z mocy prawa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 

Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć w szkołach podstawowych, 

przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Karol Sobczak 

zaznaczył, iż jest tu przykład negatywnego wpływu reformy oświaty, gdyż za te same 

pieniądze ma być wykonywana większa praca, będą większe wymagania Jego zdaniem 

środowisko nauczycielskie zostaje pokrzywdzone. Rozumie, że uchwałę należy dostosować 

do przepisów prawa i będzie głosował za, ale nie dlatego, że chce, lecz musi.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało  

17 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych 

zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.53.2018 

w załączeniu 

 

 

h) określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolu 

prowadzonych przez Gminę Olecko, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż do tej pory tego typu uchwała nie funkcjonowała w gminie. Obecnie jest 

konieczność określenia sposobu rozliczenia godzin zajęć, które nie są realizowane w pełnym 

wymiarze tygodniowym, np. doradztwo zawodowe (10 godz. rocznie), czy wychowanie  

do życia w rodzinie (19 godz. w ciągu roku).  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach podstawowych i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Olecko, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało  

17 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych 

i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Olecko, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.54.2018 

w załączeniu 

 

 

i) określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach oraz przedszkolu 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że projekt uchwały dotyczy zmiany pensum, czyli tygodniowego wymiaru zajęć 

nauczycieli pełniących funkcję dyrektora lub wicedyrektora. Proponuje się obniżenie pensum 

o 1 godzinę, ze względu na dużą ilość zadań dyrektorów szkół. 

Poinformował, iż do projektu uchwały zostały wniesione autopoprawki: 

  §5 otrzymuje brzmienie:  

„§5. Uchwałą wchodzi w życie z dniem 1 września 2018 r. i podlega ogłoszeniu  

w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego.” 

 w §2 skreśla się wyrażenie: „z tym, że obowiązuje on tych nauczycieli od pierwszego 

dnia miesiąca następującego po miesiącu, w którym zlecono nauczycielowi 

zastępstwo.”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozmiaru obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach oraz przedszkolu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały z aurtopoprawkami. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało  

17 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach oraz przedszkolu. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.55.2018 

w załączeniu 

 

 

j) przystąpienia Gminy Olecko do wspólnej realizacji projektów w ramach 

Programu Interreg V-A Litwa - Polska 2014-2020 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż gmina ściśle współpracuje z samorządem Kozłowej Rudy na Litwie. Planuje się 

złożyć wspólne wnioski o dofinasowanie projektów i stąd jest konieczne podjęcie uchwały 

przez Radę Miejską, która wyrazi zgodę na poniesienie wydatków z tym związanych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy Olecko do wspólnej realizacji projektów w ramach Programu Interreg V-A Litwa - 

Polska 2014-2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 
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 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało  

17 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do wspólnej 

realizacji projektów w ramach Programu Interreg V-A Litwa - Polska 2014-2020. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.56.2018 

w załączeniu 

 

 

k) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że zmiany dotyczą wydatków budżetu gminy, a szczegóły zostały omówione  

na posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Kazimierz Toczyłowski  

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało  

17 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.57.2018 

w załączeniu 
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l) ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

powiedział, iż od 1 lipca br. obowiązywać będą nowe stawki wynagrodzenia zasadniczego 

między innymi dla wójtów, burmistrzów i prezydentów. 

W uzasadnieniu do projektu uchwały wskazał poszczególne składniki stanowiące podstawę 

ustalenia nowego wynagrodzenia burmistrzowi, tj.: 

1) wynagrodzenie zasadnicze uległo obniżeniu z 6.000 zł do 4.800 zł; 

2) wysokość dodatku funkcyjnego nie uległa zmianie i wynosi 2.100 zł; 

3) wysokość dodatku specjalnego uległa obniżeniu do kwoty 2.760 zł. Jego wysokość 

jest uzależniona od wynagrodzenia zasadniczego i ustalona jest w wysokości 40% 

łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego; 

4) dodatek za wieloletnią pracę, podobnie jak dodatek specjalny, uzależniony jest  

od wynagrodzenia zasadniczego i w związku z tym również uległ obniżeniu do kwoty 

960 zł i ustalony został w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego. 

Wynagrodzenie burmistrza ulega obniżeniu o kwotę 1.630 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka i zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

stwierdził, iż rok temu, o tej porze, wskutek wygaszenia mandatu Burmistrza, trzeba było 

podjąć taką uchwałę. Wówczas nie brał udziału w sesji ze względu na jej przesunięcie. 

Wtedy, wskutek błędnej decyzji Burmistrza i wygaszenia mandatu zostawił on gminę  

w bezkrólewiu i na pastwę na kilka miesięcy bez możliwości podejmowania decyzji  

i rozwoju, głosowałby za obniżeniem wynagrodzenia.  

W związku z tym, że teraz jest jednoosobowa decyzja szeregowego posła z Żoliborza i jego 

formacji, będzie głosował przeciw, gdyż rok temu sprawa byłaby rozstrzygana w ramach 

własnej wspólnoty samorządowej, teraz naruszana jest samorządność. Kilka miesięcy temu,  

z własnej inicjatywy, rada podejmowała uchwałę – Kartę Samorządności, a to jest 

przykładem ingerencji w coś, co jest wyłączną domeną każdej wspólnoty samorządowej. 

Zatem będzie głosował przeciwko zmniejszeniu wynagrodzenia. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

oznajmił, iż nie powinno zmieniać się zasad w trakcie trwania kadencji, jest przeciwnikiem 

takich działań. Nie podoba mu się również wyzywanie od małych posłów z Żoliborza,  

bo można było zostać posłem i byłoby się większym. Prosił, by tak nie mówić. 

Zgodnie z §15 ust. 2 pkt 2 Statutu Gminy Olecko do wyłącznej właściwości Rady należy 

ustalanie wynagrodzenia Burmistrzowi. Podczas posiedzeń Komisji Statutowej zgłaszał 

wielokrotnie, że statut nie jest dopracowany i nie przewiduje wszystkich trybów głosowania, 

i w tej chwili to się ujawniło. Według trybów, jakie są, Rada przedstawia Burmistrzowi 

uchwałę do zaopiniowania, w ciągu 14 dni jest przedstawiana komisjom i przedkładana 

Radzie do głosowania. Zgodnie z §66 w sprawie nagłej, wymagającej przez Radę 

natychmiastowych rozstrzygnięć, inicjatywa podjęcia uchwały wraz z konkretnym projektem 

może zostać zgłoszona w trakcie obrad sesji przez Burmistrza, natomiast Burmistrz nie 

posiada inicjatywy, jeśli chodzi o ustalanie swojego wynagrodzenia. W tej sytuacji powinien 

być tryb, który będzie przewidywał sytuację, że Rada też ma możliwość w trybie nagłym 

wprowadzić projekt uchwały. Rozporządzenie jest z 15 maja br. Zastanawia się, czy  

to sprawa nagła, bo było dużo czasu, by przygotować projekt uchwały w normalnym trybie. 

Jest przeciwny obniżaniu wynagrodzenia, lecz nie będzie głosował, ponieważ statut nie 

przewiduje trybu głosowania nad tą uchwałą.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił radcę prawnego o zajęcie stanowiska w tej sprawie. 
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Nawiązując do wypowiedzi radnego Juchniewicza stwierdził, że niestosowne było 

porównanie sytuacji do tej sprzed roku, ponieważ Burmistrz nie pozostawił miasta bez 

możliwości rozwoju. Został powołany komisarz, najpierw jeden, potem drugi, przez panią 

premier, czyli osoba mniej lub bardziej kompetentna. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

oznajmił, iż od tego radni są, by każdy miał swoje zdanie.  

Odnośnie sprostowania – powiedział „szeregowy poseł”, a nie „mały poseł” i nie widzi w tym 

żadnej obrazy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zaproponował, aby w czasie przygotowywania odpowiedzi radcy prawnego przejść  

do realizacji punktu 9. Porządku obrad – Głos wolny, wolność ubezpieczający.  

  

Radni wyrazili zgodę.  

 

 

Do punktu 9 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Sołtys Sołectwa Zatyki – Remigiusz Arciszewski 

poinformował, iż miesiąc temu wspominał o remontach dróg, które zostały wykonane 

należycie. Przed sesją spotkał się z mieszkańcem Kijewa. Wskazał on zły stan drogi Kijewo-

Nory, którą mieszkańcy dojeżdżają do pracy. Na wniosek mieszkańców prosił  

o remont tej drogi, gdyż na terenie Wieliczki została już wyremontowana, a pobocza 

wykoszone.  

Miesiąc temu zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na ustawienie tymczasowo słupków  

na drodze Zatyki-Nory. Droga została wyznaczona palikami, które obecnie są nie widoczne, 

ponieważ zboże urosło. Decyzja została wstrzymana, mieszkańcy nadal nie mogą korzystać  

z drogi. Tamta droga nie jest remontowana. Według protokołu geodety z okazania granic  

od czasu wyznaczenia tej drogi rolnik nie powinien jej użytkować. Prosił o odpowiedź w tej 

sprawie. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

w związku z tym, iż w lipcu sesja nie odbędzie się zgłosił wniosek, aby 1 sierpnia o godz. 

17:00 tradycyjnie włączyć syreny alarmowe i jednocześnie zaprosił wszystkich, aby przybyli  

pod Pomnik Wdzięczności w tym dniu. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

wrócił do realizacji punktu 8 l) porządku obrad i udzielił głosu radcy prawnemu. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

oznajmił, iż nie ulega wątpliwości, że projekt uchwały powinien być podejmowany  

na dzisiejszej sesji, gdyż od 1 lipca zmieniają się stawki maksymalne. Porządek obrad został 

przegłosowany przez Radę z uwzględnieniem wniosku, projekt uchwały jest przedmiotem 

sesji i w jego ocenie może być dalej procedowany. 

 

Radny Maciej Juchniewicz  

stwierdził, że Rada winna głosować, ewentualnie wojewoda uchyli uchwałę w drodze 

rozstrzygnięcia nadzorczego.  
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Radny Wojciech Leonarczyk 

wtrącił, by dopracować statut gminy, aby nie było wątpliwości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

powiedział, iż jako człowiek, jest przeciwny takim działaniom, zaś jako radny jest 

obowiązany do działania zgodnie z prawem.  

Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 14, za przyjęciem uchwały głosowało  

7 radnych, 3 radnych głosowało przeciw, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi 

Olecka. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.58.2018 

w załączeniu 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Planowany termin kolejnej sesji – 31 sierpnia 

2018 r. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Olecku.  

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wojciech Rejterada 

 

 

                 

      

 


